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Seppälä Reeta

Lähettäjä: Lappi Helena
Lähetetty: tiistai, 12. lokakuuta 2021 15:52
Vastaanottaja: Seppälä Reeta
Aihe: VL: Jatkoa aiheeseen Hirsilän koulu...

Lähettäjä: Kuusisto Juha <Juha.Kuusisto@orivesi.fi>
Lähetetty: maanantai, 11. lokakuuta 2021 8:41
Vastaanottaja: Lappi Helena <Helena.Lappi@orivesi.fi>; Lilja Marjatta <Marjatta.Lilja@orivesi.fi>; Mattila Mia
<Mia.Mattila@orivesi.fi>
Aihe: Fwd: Jatkoa aiheeseen Hirsilän koulu...

Hanki Outlook for Android

Kohteesta: Pyörätaikurit Info <info.pyorataikurit@gmail.com>
Lähetetty: perjantaina 8. lokakuuta 2021 klo 12.26
Vastaanottaja: Kuusisto Juha
Aihe: Re: Jatkoa aiheeseen Hirsilän koulu...

Juha !

Ollaan oltu ennenkin asiasta tekemisissä.

Se mikä eniten harmittaa, on kun koulu loppuu tulee käymään näin:

3vuotta tästä ulkoluistelujäät jää tekemättä...
2022-2023 jää hiihtoladut tekemättä, kun ei ole koulua.
Aurauskaluston liikkeelle lähtöä nostetaan 3-4cm nykyisestä...

Lyön pizzan vedo näin tulee tapahtumaan!

Koko kylän elinvoimasuus hiipuu!

Ihan pikku käytännön esimerkki!

Olin omaan pankkiin aiheen takia yhteydessä. Yrittäjälle pankki suhde on valitettavasti tärkeä.

Kysyin pankista onko ko päätöksellä vaikutusta kiinteistön vakuusarvoon....

Myönnän sain ympäripyöreän vastauksen, mutta meni sana tarkasti näin:

Nordea arvottaa kiinteistöt sijainin, elinvoimasuuden, alueen houkutteluvuuden mukaan.
Kannattaa varautua siihen vakuusarvoon voi tulla 10% muutos.

Meidän kohalla se on noin 50teur!
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35320 postinro alueella onkos noin 350 savupiippua?

Jos yhteen kiinteistöön vaikuttaa 15teur lasku Hirsiläisille on 5,5milj

jos 5teur noin 2milj

Totuus varmaan jotain noitten välistä, mutta IHAN KOHTUUTON lasku Hirsiläläisille!

2011 tehtiin sama arvio Hirsilän koulun tilanteesta...

Nyt voidaan todeta arvio ei pitänyt alkuukaan paikkansa.

Uudessa arviossa on sama kaava ja sitä myöten lopputulos!

Tuntuu ihan kohtuuttomalta, omasta ja kyläläisten puolesta!

Antti

pe 8. lokak. 2021 klo 11.45 Kuusisto Juha (Juha.Kuusisto@orivesi.fi) kirjoitti:

Hei

Kiitos palautteesta. Liitetään aineistoon, joka menee päättäjille.

terveisin Juha Kuusisto

Juha Kuusisto

kaupunginjohtaja

p. 050 4015790

juha.kuusisto@orivesi.fi

Oriveden kaupunki

PL 7 (Keskustie 23)

35301 Orivesi

www.orivesi.fi
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FB & Twitter: @orivesi

Instagram: @orivedenkaupunki

Lähettäjä: Pyörätaikurit Info <info.pyorataikurit@gmail.com>
Lähetetty: tiistai, 5. lokakuuta 2021 11:02
Vastaanottaja: Kuusisto Juha <Juha.Kuusisto@orivesi.fi>; Viljanen Jussi <Jussi.Viljanen@orivesi.fi>
Aihe: Jatkoa aiheeseen Hirsilän koulu...

Niinku huomaatte aihe menee tunteisiin...

Olen 29v ollut yrittäjä, tämä yrittämien on sen verran raaka laji, että täytyy tehdä kaikensa pysyy hengissä ja saa
toimeen tuloa.

Ala millä toimin ei ole helpoimmasta päästä, pitää tehdä kaikki temput yritystoiminta ei ala taantumaan.

Nykyinen koti kaupunki on erittäin lähellä sydäntä, tykätään paljon asua Orivedellä ja näen mielettömän
mahdollisuuden kehittyä, mutta asiat ei ainakaan sivusta katsottuna näytä siltä...

En MUISTA milloin Oriveden kaupungin toiminnasta olisi ollut POSITIIVINEN uutinen mediassa.

Ikävää on sen muistaa millo negatiivinen...

Ihmettelen erittäin suuresti, kun on palkattu media puolellekin väkeä, miksei uudesta ohituskaistasta kun viime
viikolla oli Aamulehdessä juttua otettu irti kaupallista hyötyä..

Olisin ehdottomasti laittanut toimittajan suuhun sanat NYT alkaa Oriveden kasvu!
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Se olisi 100% varmuudella saatu lehteen!

No siltä osin asiat on housussa, nyt pyyhkiä pois vaihtaa kalsarit ja joutuin töihin...

Se ei ole niin vanha uutinen etteikö siihen kerkiä vielä mukaan..

Nämä koulun sulkemis asiat voi kääntää positiiviseksi, ilmoittamalla haemme kasvua ja toimelijaisuutta nyt
tosissaan ja koulut korjataan.

Oon ollut entisiin ja nykysiin valtuutettuihin yhteydessä jonkun verran.

En ymmärrä millään miksei Oriveden tonttien hintoja, jotka ovat alle kolmannes naapurikuntiin markkinoida, miksei
ysitien mahdollisuuksia hyödynnetä, miksei melkein kolmea sataa järveä jotka mahdollistaa mielettömän
kesämökki rakentamisen hyödynnetä ..

Voi olla jotain näille tehdäänkin, mutta ei näy edes kaupungin asukkaille.

Katsokaapas Kuusamon kaupungin verotulo kertymä...

oliskohan noin 1/3 tulee kiinteistöveroista...

Oriveden mahdollisuudet ON PAREMMAT kuin Kuusamon vaikka meillä ei Rukaa olekkaan..

Tässä on 400 000 asukasta 100km säteellä...

Ysitien hyödytämisessä, hyvänä esimerkkinä katsokaa entisen kotikuntani, syntämä kuntani Kempeleen tilannetta.

Nelostiestä otettu hyöty irti, niin että Oulu kahdehtii...

Tampere kuitenkin noin puolta suurempi kuin Oulu!
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Näistä ei tarvi isoja askeleita ottaa... kun tajuaa sen kaavan yhden asian jättää tänään tekemättä, sadan päivän
päästä on sata tekemättä!

Otetaan yks helppohomma tälle päivää esimerkisi...

Hirsilässä meidän naapurissa on kaks tonttia.

Perusteluina on kerrottu ne on pehmeellä ja kostealla maalla ... siksi ei kaupata...

Pieni epäilys tähän asiaan on, tämä on luulo eikä tieto!

Jos tuollaiset tontit Olisi Limingassa (nopeiden kasvava kunta suomessa) ne olis koko kylän parasta maaperää...

Tänää ne esim HUUTOKAUPPA.comiin myyntiin, erittäin paljon kunnat kaupungit myy siellä tontteja ja kiinteistöjä,
lähtöhinta alas ja myydään eniten tarjoavalle...

Kiinteistö vero kertymä alkaa heti!

Huomenna sitte uusi projekti, Orivesi hakee kiskobussi pysäkkiä Hirsilään...

Jääkiekon MM kisoihin suoraan "metrolla" !

Tästä se lähtee, kädet pois taskusta ja töihin!

Antti Puoskari

040 878 8869

Seppälä Reeta
Tekstiruutu




